

THE LANGHAM

HONG KONG

HKUST ALUMNI ASSOCIATION FULL MEMBER DINING DISCOUNTS

科大校友會終身會員餐飲優惠

20% OFF 八折



MAIN ST. DELI

À La Carte

單點菜單



BOSTONIAN SEAFOOD & GRILL

Semi-buffet Lunch,
Lunch and Dinner À La Carte

半自助午餐、午市及晚市單點菜單

Receive a complimentary bottle of selected house wine for a table of minimum 4 paying adults.

4位或以上付費用餐成人可免費享用精選美酒一瓶。

FOR RESERVATION, PLEASE CALL 2132 7898. 訂座請致電 2132 7898。

Terms and conditions :

1. The above offers are valid until 30 December 2020, blackout dates apply and subject to availability.
2. Alumni has to make reservation in advance and present HKUST Alumni Association Full Membership Card upon arrival.
3. Subject to a 10% service charge based on the original price.
4. Offers are only applicable to 2-12 persons for dine-in only.
5. Offers cannot be used in conjunction with other promotions, discounts or offers and cannot be exchanged for cash or other products.
6. In case of disputes, the decision of The Langham, Hong Kong shall be final.

條款及細則：

1. 以上優惠適用至2020年12月30日或之前，指定日子不適用並視乎供應情況而定。
2. 會員須預先訂座，並於入座時出示有效科大校友會終身會員卡以作核實。
3. 加一服務費並以原價計算。
4. 優惠只限堂食及一檯2至12位賓客。
5. 優惠不可與其他推廣優惠、折扣一併使用並且不可兌換現金或其他產品和服務。
6. 如有任何爭議，香港朗廷酒店保留此優惠之最終決定權。